
Halasjöbygdens Älg o Kronviltsskötselområde 20210920 Års och Älg möte 

1. Val av ordförande och sekreterare för mötet samt val av två personer att jämte ordförande 
justera protokollet. 
- Mötet valde Anders Svensson till ordförande, Henrik Lindell till sekreterare samt att 

justera protokollet valdes Eve Knutsson och Johan Bergholtz. 
2. Justering av röstlängd. 

- Denna punkt sköts fram och behövdes aldrig använda. 
3. Fråga om kallelse skett på rätt sätt, 

- Mötet godkände att kallelsen skett på rätt sätt. 
4. Fastställande av dagordningen. 

- Mötet godkände dagordningen. 
5. Styrelsens verksamhets och förvalningsberättelse. 

- Detta finns sedan en tid tillbaka på hemsidan så ordförande frågade om vi kunde anse de 
föredragna. Mötet godkände detta. 

6. Revisorernas berättelse. 
- Revisor Peter Nilsson läste upp följande revisionsberättelse. Bokföringen har 

utförts enligt god redovisningssed. Vi har tagit del av kassörens räkenskaper för 
verksamhetsåret och funnit dem väl förda och försedda med vederbörliga 
verifikationer. Med reservation av följande: Fällavgift för 2020 har ej inbetalts till 
Länsstyrelsen varför vi saknar en verifikation. Vidare har vi granskat kassa och 
bankkonto som befunnits i god ordning. Vi tillstyrker att resultaträkning och 
balansräkning fastställs. Vi tillstyrker att Halasjöbygdens Älgskötselområdes 
styrelseledamöter beviljas ansvarsfrihet för räkenskapsåret. - Mötet godkände 
revisionsberättelsen 

7. Beslut om fastställande av resultat och balansräkning. 
- Mötet godkände resultat och balansräkningen. 

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. 
- Mötet godkände att ge ansvarsfrihet för styrelsen. 

9. Beslut om antal ledamöter i styrelsen. 
-Valberedningen föreslog att vi skulle vara 6 stycken fram till nästa årsmötet. Mötet 
godkände detta. 

10. Val av ledamöter och suppleanter i styrelsen. 
- Omval på samtliga tills nästa årsmöte föreslog valberedningen. Mötet godkände detta. 

11. Val av en av ledamöterna i styrelsen till älgskötselområdets och styrelsens ordförande. 
- Anders Svensson föreslogs och godkändes till detta. 

12. Övriga val 
a. Val av två revisorer.  
- Peter Nilsson och Patrik Enarsson. Mötet godkände  
b. Val av valberedning. 
- Anders Karlsson och Alf Blåder. Mötet godkände 
c. Val av kontrollanter. 
- Omval på samtliga. Mötet godkände. 
d. Val av 3 skogsrepresentanter för skötselplan älg och kron. 
- Omval på samtliga( Anders Svensson, Anders Karlsson och Emma Nordal)  

Mötet godkände 
13. Beslut om avgifter till älgskötselområdet. 



- Medlemsavgiften ligger kvar på 300 kronor per jaktlag. Fällavgiften är 100 kronor för kalv 
och 1000 för en vuxen älg. Nyregistrering ligger på 2300. Mötet godkände detta. 

14. Anmälan om förändringar av älgskötselområdets eller av något i detta ingående 
jaktområdens omfattning. 
- Märserum 2 har utgått från skötselområdet. 33 jaktlag utgör skötselområdet i dagsläget. 

15. Fråga om anslutning av nya jaktlag. 
- Inga nya har ansökt om inträdde.  

16. Genomgång av älgförvaltningsplan, eventuella inventeringar, samt tidigare avskjutning på älg 
och kronviltskötselområdets och älgförvaltningsområdesnivå.  
- Allt detta finns på hemsidan men gås igenom kortfattat på mötet. 

17. Fråga om fastställande, revidering eller förnyelse av älg och kronviltskötselplan. 
- Förnyelse av både älg och kronskötselplan inskickade och godkända. Mötet godkände 

dessa. 
18. Beslut om det antal älgar som ska fällas och fördelning av dessa mellan de i 

älgskötselområdets ingående jaktlagen. Beslut om eventuella begränsningar i avskjutningen.  
- Jaktlag större än motsvarande A-licens område erhåller 1 fast älg i övrigt jakt enligt 

avlysnings modell för de lag som kvalificerat sig areal mässigt. Vilka lag som har möjlighet 
att fälla älgar och vilket kön de har möjlighet att fälla finns på hemsidan. Historisk har vi 
haft en stam på mellan 3-4 älgar per 1000ha enligt spillningsinventering och i våras hade 
vi 3,6. Mötet godkände detta. 

19. Beslut om det antal kronvilt som skall fällas och fördelningen av dessa mellan de i älg och 
kronviltskötselområdet ingående jaktlagen. Beslut om eventuella begränsningar i 
avskjutningen. 
- Kronviltplanen är reducerad med ett djur på grund av minskad areal. Detta betyder att 1 

kapital, 2 stycken 3-9 taggar, 4 hindar och 4 kalvar får fällas denna säsong. Kronviltet 
jagas enligt avlysningsmodell. Mer finns att läsa på hemsidan om detta. Mötet godkände 
detta.  

20. Regler för älg och kronviltsjakten.  
a. Jakttider. 
- Jaktstart på älg och kronhjort 3-9 taggar lördag 9e oktober. Det fanns en önskan om att 

älgskötselområdena skulle försöka ha gemensam start denna säsongen men detta föll på 
grund av tidsbrist och dålig framförhållning. Tidigare säsonger har vi haft en förskjuten 
jaktstart. Effekten av denna har diskuterats och ses nog inte längre som lika aktuell. 
Mötet godkände detta. 

b. Förslag på ändringar i stadgarna.  
- Vid årsmöte 2020-01-27 beslutades att styrelsen ska ta fram förslag på ändringar av 

stadgarna om det inträffar felskjutning - §8 Styrelsens förslag är enligt nedan. 
Nuvarande skrivning 
§ 8 
4. Om någon jakträttshavare fäller fler älgar /kronvilt än vad som i förekommande fall är 
tilldelat eller om felaktigt djur enligt årsmötets överenskommelse fälls skall djuret 
försäljas och dess värde skall tillfalla älg och kronviltskötselområdets kassa. Eventuella 
horn skall förverkas eller vad årsmötet så beslutar. Vid felskjutning av vuxen älg/kronvilt 
dras nästkommande vuxen älg/kronvilt in för det aktuella älg och kronviltjaktlaget. Inga 
böter skall tilldelas skytten eller jaktlaget. Älgen/kronviltet skall vara väl omhändertagna, 
i sådant skick att veterinärbesiktning kan genomföras ( med röda organ) och levereras på 
av mottagaren angiven plats.  
Styrelsen föreslår tillägg en nedan. 



Om felskjutning enligt ovan inträffar från dagen efter att jakten avslutats inom ÄSO skall, 
utöver ovanstående, jaktlaget/jakträttshavare betala en avgift till ÄSOt. Avgiften skall 
vara 2 gånger fällavgiften. 
Detsamma gäller om felskjutning sker innan jaktstart inom ÄSOt. 
Mötet godkände detta. För att stadgan ska vinna kraft behöver den godkännas på nästa 
årsmöte också. 

21. Beslut om eventuella inventeringar, älg och kronviltvårdsarbete, skadeförebyggande 
åtgärder. 
- Vi kommer fortsätta jobba vidare med spillningsinventering på våren och älg o kronobs 

på hösten. Mötet godkände detta.  
22. Beslut om avgifter för täckande av administration. 

- Dessa avgifter täcker utgifter för hemsidan, eventuella lokalhyror och jaktvakt 
mm. Mötet godkände dessa. 

23. Motioner. 
- 2 stycken motioner har inkommit från Lars Wadmark. Motionerna kommer 

behandlas på nästa årsmöte men Lars redovisar dom på mötet. 
 

Motion nr 1 

För att alla ska kunna se vilket jaktlag som varje styrelsemedlem representerar är det bra om det kan 
skrivas ut på hemsidan samt meddelas innan de röstas in. 

Det ger alla en bättre bild och förståelse för vem personen är. 

 

Motion nr 2 

Det finns idag ingen gräns eller tanke över hur många från samma jaktlag som sitter i styrelsen. 

Ett förslag är att riktvärdet är max en från samma jaktlag i styrelsen. 

24. Övriga frågor. 
- Någon belyser att det kan vara en lösningen att titta på att slå ihop Halasjöbygdens 

älgskötselområde med något av de närliggande skötselområdena för att bli större. 
- Lars Wadmark avtackas för sin tid som ordförande i styrelsen.  
- Lars ber styrelsen och revisorerna att titta på det mailet han skickat till dessa. 

25. Årsmötet avslutas.  
Ordförande förklarar årsmötet för avslutat. 
 
Älgmöte  
 
1. Information från ÄFO Väst.  
- Anders Karlsson informerar om ÄFO Västs arbete.  

Man har nu ändrat så det finns 2 ÄFO i blekinge mot tidigare 3. ÄFOt är på 151000ha och 
har en älgstam på 3,5 älgar per 1000ha. Inom ÄFOTs gränser finns det ca 20000ha som är 
licensområde. Man jobbar för att alla skötselområde skall spillningsinventera på samma 
sätt. Man håller även på att ta fram en enkät för markägare som skall skickas ut inom 
hela ÄFOt. Möjligheten till sammanslagning med andra skötselområde har ökat då vi nu 
inte ligger närma några gränser. 



2. Viktiga datum 2021/2022 inom ÄSOt. 
a. Jakttider. 

- 9e oktober för älg och kron 3-9 taggar. 1e november för den kapitala kronhjorten. 
Pottälgar och kron 4e december. 
b. Tilldelning . 

- Förändringar inom jaktlagens areal måste in till Fredrik och styrelsen. Detta gäller både 
för inkommande och utgående areal. P-tal 700 kommer användas detta året också men 
kan komma att förändras till andra år. Älg-gruppen kommer fortsätta jobba för att 
komma fram med förslag. 
c. Jaktvakt. 

- Kapital kronhjort rapporteras med kod 111. Påskjutet vilt skall rapporteras så fort som 
möjligt. 
d. Obs och rapportering, Viltdata. 

- Kön, vikt och fastighet på fällt älg och kronvilt skickas till Fredrik snarast efter möjligt. 
Käkarna lämnas till Alf inom rimlig tid. Obsen skall räknas på de 7 första jaktdagarna av 
de första 30 kalenderdagarna med start 9e oktober. Älg och Kronvilts obs rapporteras till 
Ingemar. Övrigs vilt rapporteras efter kalenderår. Detta skickas till den adress som står 
på hemsidan. Rapporterna sköts överlag väldigt bra och detta har vi fått beröm för.  

3. Övrigt. 
Alf går återigen igen hur käkarna skall levereras. Påsen med käkarna skall vara märkt med 
lag, kön, slaktvikt, fastighet. Käkarna ska vara rena o snygga. 

4. Information från Jägarförbundet. 
- K-G Berqvist informerar lite om jägarförbundets arbete. Han går även igenom de nya 

jakttiderna på olika vilt på projektorn.  

Mötet avslutas. 


